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KKoommiissjjaa  OOśśwwiiaattyy,,  KKuullttuurryy,,  ZZddrroowwiiaa,,    

SSppoorrttuu  ii  OOppiieekkii  SSppoołłeecczznneejj    

VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

                                                                                                            Waganiec, dnia 09.09.2009 r. 

BR.0063-KO-7/09 

 

 

Protokół Nr 7/09 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej odbytego w dniu 09.09.2009 roku  

w sali narad nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

______________________________________________________________________________ 

 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan 

Michał Dyko udział wzięli członkowie Komisji Oświaty (wg. listy obecności stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) . 

 

Przewodniczący Komisji M. Dyko – o godzinie 800 otworzył posiedzenie Komisji  

i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie  w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ocena stanu szkół na początku roku szkolnego 2009-2010 – wyjazd w teren. 

3. Sprawy bieżące 

4. Wolne wnioski. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2 

Komisja w wyjazdowym posiedzeniu oceniła stan szkół na początku roku szkolnego 

2009 -2010. 

 

Zespół Szkół w Brudnowie 

Planowane prace zostały wykonane. Uwag ze strony Komisji nie było, jak również nie 

było ze strony dyrektora szkoły.  

Aktualnie do szkoły uczęszcza 196 uczniów i  24 dzieci do przedszkola. 

 

Szkoła Podstawowa w Niszczewach 

Trwają przygotowania do remontu budynku do utworzenia sal i pomieszczeń oddziału 

przedszkolnego. Termin wykonania 28.09.2009 r. Dyrektor szkoły zwraca się z prośbą  

o przydzielenie pracownika gospodarczego na czas określony. Do przyszłego budżetu 

wprowadzić wydatki na elewację kotłowni i sanitariatów. Większość prac planowanych 

została wykonana w terminie. Konieczne jest położenie chodnika do przedszkola . 

Liczba dzieci w szkole to 72 uczniów i 19 przedszkolaków. 
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Zespół Szkół w Zbrachlinie  

Z zaplanowanych prac wykonano malowanie siedmiu klas. Malowanie i odnowienie 

korytarza przełożono w terminie na rok 2010. Wykonano położenie chodnika przed 

szkołą, zmieniono i zamontowano okna. Nie zostało wykonane ujednolicenie instalacji 

elektrycznej .  

Komisja zwróciła uwagę na remont i modernizację kuchni szkolnej .  

Wniosek komisji , aby w przyszłym roku budżetowym zaplanować wydatki na wyżej 

wymieniony cel.  

Trwają prace w nowo wybudowanym budynku przedszkolnym.  

Liczba uczniów w szkole: szkoła podstawowa 194 uczniów, gimnazjum 108 uczniów, 

przedszkole 34 uczniów. 

 

Ad. 3 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad przewodniczący posiedzenia M. Dyko   

zamknął posiedzenie  - godz. 1130. 
 

Protokołował :  

Michał Dyko                                                                          

Przewodniczący komisji: 

         Michał Dyko                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

     

  


